
Klubbsamling 22/3-2014 

Bridgehuset kl. 11.00 – 14.00 

Tilstede:  

 Inger Hjellemarken, Heimdal  

 Bjørn Pedersen, Ruterknekt  

 Ove Bruvoll, Stjørdal 

 Solbjørg Saltvik, Ruterknekt 

 Bjørn Kvello, Forcingklubben 

 Jan Inge Åsmul, TBK 

 Kyrre Tangen, Munken 

 Per Heide, Munken 

 Bård Riise, Nettbuss 

 Margareth Dahlen, Nettbuss 

 Kåre Almåsbak, Munken 

 Bjørn Fuglevåg, Seniorklubben 

 Åse Tårnesvik, Bridgehuset  

 Kristine Osen, Heimdal 

 Guri Gisnås, Heimdal 

 

Program: 

 
 11:00 – 12:30 Velkommen      v/Inger  

Kretsens aktivitet siste år: årsberetning, regnskap, budsjett  

v/Inger  

Presentasjon av handlingsplan, 4-års-plan, markedsføringplan  

v/Bjørn  

 12:30 – 12:45  

Vi gikk på kurs høsten 2013 og spiller nå fast i klubb. Hvorfor?  

v/Kristin og Guri  

 12:45 – 13:15  Kaffe og vafler  

 13:15 – 14:00  

Hvordan søker klubben om MVA-kompensasjon  

v/Inger 

Inger Hjellemarken ønsket deltakerne velkommen. 

Åse Tårnesvik presenterte årsberetning for Bridgehuset.  

Åse Tårnesvik presenterte regnskapet for Bridgehuset. Inntektene har gått noe ned. Største 

endring av utgifter var en kraftig økning av vannavgift og en solid nedgang i 

forsikringspremie. 

Åse Tårnesvik orienterte om noen endringer i driften av Bridgehuset. 

Inger Hjellemarken presenterte årsberetning, regnskap og budsjett for kretsen. 



Inger Hjellemarken presenterte regnskap og budsjett for kortsorteringen. 

Bjørn Pedersen presenterte kretsens 4-års plan, handlingsplan for 2014 – 2015 og 

markedsføringsplan. 

Kristine Osen og Guri Gisnås presenterte sine erfaringer fra da de gikk på kurs i 2013 og nå 

spiller fast i klubb. 

Inger Hjellemarken orienterte om hvordan klubbene kan søke om MVA-kompensasjon. 

 

Referent 

Ove Bruvoll 


